
Četrtek, 2. 4. 2020 

Pozdravljeni, moji učenci! 

Upam, da ste napolnili svoj slovarček glagolov od A do Ž.  

Zapis v zvezek: 

 
Nedoločnik in namenilnik 

 

Glagoli se v osnovi končajo na -ti ali -či 
delati, pisati, risati, teči, striči. 

 

Pravimo jim nedoločniki. (jim ne moremo nič določiti 
– ne osebe, števila, časa) 

 

Namenilniki pa so krajša oblika glagola delat, pisat, 
risat, strič 

 

Uporaba: Moram delati. (ni premikanja) 

                 Tečem delat.   (je premikanje) 
 
Zapiši še svoja dva primera:  Pomagaj si z glagoli 
premikanja: tečem, hodim, se vozim, skačem … 
 Ostali glagoli: hočem, moram , nočem, smem … 

 

 Vaje iz DZ 

      Poglavje Brez dela ni jela 

 


